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Abstract (en)
In a barrier arrangement for individual spaces of a car park, each space is blocked in each case by a barrier (1) consisting of a post (2) and a barrier
arm (3), the post (2) standing in each case at the same corner of the entry side of each space. The barrier arm (3) has solar cells (4) in its surface
and is driven by means of an electrical low-voltage DC drive unit (5). The post (2) contains the drive unit (5) in the upper region, and rechargeable
accumulators (6) for supplying it with power underneath. Finally, the drive unit (5) has a radio receiver for driving it. Manual operation of the barrier
arrangement is also possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Schranken-Absperranordnung für einzelne Stellflächen eines Parkplatzes wird jeder Stellplatz durch jeweils eine Schranke (1), bestehend
aus einem Pfosten (2) und einem Schrankenarm (3) abgesperrt, wobei der Pfosten (2) jeweils an der gleichen Ecke der Einfahrtsseite jedes
Stellplatzes steht. Der Schrankenarm (3) weist in seiner Oberfläche Solarzellen (4) auf und wird mittels einer elektrischen Niedervolt-Gleichstrom-
Antriebseinheit (5) angetrieben. Der Pfosten (2) enthält im oberen Bereich die Antriebseinheit (5) und darunter wiederaufladbare Akkumulatoren
(6) zu deren Stromversorgung. Schließlich weist die Antriebseinheit (5) einen Funkempfänger zu ihrer Ansteuerung auf. Auch ein Handbetrieb der
Absperrvorrichtung ist möglich.
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